
 

 

 

Zápis kolegia děkanky HF JAMU dne 10. 10. 2022 
 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová prof. MgA. Jindřich Petráš, 
PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., doc. Jurij Likin, MgA. Kateřina Polášková 
 
Omluveni: Ing. Jana Vondráčková 
 
Hosté: Mgr. Jan Přibil, DiS., doc. Mgr. Richard Fajnor, MgA. Daniela Peclová 
 
 

1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 
 

- Ocenila průběh imatrikulací a poděkovala všem za dobrou práci v čase její 
nepřítomnosti.  

- Představila záměr Katedry hudební produkce založit nový studijní program s profesním 
zaměřením, a to ideálně v rámci budoucí výzvy projektu OP Jan Amos Komenský (výzva 
2023) – pokud znění výzvy tuto cestu umožní. Zároveň referovala o záměru vedoucí 
KHP zapojit se do nových výzev Creative Europe – mohla by to být řada vzdělávacích 
aktivit zahraničních expertů z praxe pro studenty Hudební produkce, pro studenty 
instrumentálních a jiných oborů (oblast self management). (opět výzva 2023). 

- Referovala o výsledcích konference v kulturním centru Ambronay z oblasti udržitelnosti 
(uhlíkové stopy v kulturním sektoru).  

- Představila záměr projektu CRP kvalita. Informovala o konferenci AEC a školení 
mezinárodních evaluátorů ve dnech 9.–13. 11. v Lyonu. Na tomto fóru evaluační 
agentury MusiQue bude HF JAMU vzorovým příkladem pro budoucí hodnotitele. Školení 
se zúčastní kolegové Mgr. Přibil a doc. Fajnor. Do konce roku by měli předložit seznam 
doporučení, vycházející z této aktivity a návrh systému vnitřního hodnocení. 

- Seznámila KD se zněním Vyhlášky o disertačních a kvalifikačních pracích, kterou 
vypracoval proděkan P. Lyko. Kolegium souhlasí, podepsaná vyhláška bude odeslána 
na rektorát s žádostí o vložení do Listu JAMU.   

- Informovala o seriálu představení osobností HF JAMU ve spolupráci s Danielou 
Peclovou. 

- E-maily: předala informace od L. Spáčila: maily s jinou přílohou, než DOCX jsou 
systémem hodnoceny jako spam. Poslední dobou se objevilo větší množství případů, 
kdy služební maily spadly u příjemců do spamu.  
 

2. Informace MgA. Poláškové, zástupkyně tajemnice: 
 

- Prodloužení otevření budovy HF dne 6. 11.: nově do 23 hod. (původně do 22.30 hod.); 
na žádost paní děkanky bude zajištěn odvoz pro paní vrátnou. 

- Informace o zahájení výuky U3V. 
- 8. 11. proběhne setkání s ředitelem MHF Leoše Janáčka Ostrava ohledně možné 

budoucí spolupráce v rámci MSLJ. 
- Zástup za tajemnici (MgA. Polášková, Ing. Tabas, Ph.D.): prodlouženo do 18. 11. 
- CRP 2023: KD projednalo návrhy na zapojení HF do jednotlivých projektů, zejména 

18+; bude dále komunikováno s příslušnými prorektory. 
- PRSZ 2023: KD bylo informováno o procesu odevzdání podkladů za HF. KD projednalo 

vybrané body zejména ve vztahu k financování z PRSZ. 
- KD schválilo vyplacená stipendia za měsíc září pro studentky E. Cahlovou: 7.800 Kč, 

K. Szymeczkovou: 4.800 Kč za výpomoc na recepci Astorky. 
- KD projednalo požadavky na stážová místa a SPS pro ak. rok 2022/2023: 



 

 

 

o JAO: KD souhlasí se zvýšením stipendia pro stážové místo manažerky 
orchestru (B. Toiflová) od 10/2022 – 2.000 Kč/měsíc; pro schválení SPS 
(T. Stromková – 800 Kč/měsíc) je nutné dodat náplň práce. 

o Projektové odd.: KD schválilo dvě stážová místa na projektovém odd. pro 
oblast PR od 10/2022 (K. Slaběňáková – 2.000 Kč/měsíc, B. Toiflová – 
1.200 Kč/měsíc). 

o AVS: Pro schválení dvou stážových míst (T. Urík, druhé v jednání – 
1.200 Kč/osoba/měsíc je nutné dodat náplně práce. 

o KKI: Pro schválení stážového místa (M. Nosek – 1.200 Kč/měsíc) a SPS 
(D. Ševčík – 800 Kč/měsíc) je nutné dodat náplně práce. 

o KKMT: Pro schválení SPS (N. Savková – 800 Kč/měsíc) je nutné dodat náplň 
práce. 

o KDOR: Pro schválení SPS (D. Šmíd – 800 Kč/měsíc) je nutné dodat náplň 
práce. 

o KBN: Pro schválení SPS (D. Paša – 800 Kč/měsíc) je nutné dodat náplň práce. 
o KJI: Pro schválení SPS (H. Čejka – 800 Kč/měsíc) je nutné dodat náplň práce. 

- KD schválilo vyplacení mimořádných stipendií ze stipendijního fondu: 
o B. Toiflová – stážové místo JAO za období 7–9/2022: 3.600 Kč 
o R. Novák, P. Čižinský, R. Hrdlička, J. Nakládal, B. Soukupová, V. Andrýsek – 

hudební doprovod na promocích a imatrikulacích: 2.000 Kč/osoba 
o J. Šmach – focení imatrikulací: 1.000 Kč 
o M. Šálka – registrátor varhan na MSLJ: 5.740 Kč 
o MSLJ – koncertní služba v rámci soutěžních kol v oboru klavír: M. Nosek – 

1.500 Kč, D. Ševčík – 300 Kč, S. Michalec – 300 Kč, D. Gál – 500 Kč 
o MSLJ – tvůrčí přístup a náklady spojené s plněním produkčních činností: 

B. Toiflová – 400 Kč, J. Mošna – 200 Kč, V. Kostková – 200 Kč, A. Bóriková – 
300 Kč, A. Lysák – 300 Kč, T. Foltán – 300 Kč  

- KD schválilo vyplacení mimořádných stipendií studentům za hudební doprovod na 
promocích U3V (bude hrazeno ze zdrojů U3V): R. Novák, P. Čižinský, R. Hrdlička, 
J. Nakládal, B. Soukupová, V. Andrýsek: 500 Kč/osoba. 

 
3. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 

 
- Za HF odevzdán podklad pro PRSZ JAMU 2023. 
- Vyhlášen další ročník FRVČ; podrobnosti na: https://www.jamu.cz/tvurci-

cinnosti/podpora-tvurcich-cinnosti/frvc/ 
- Započata příprava novelizace Ediční směrnice JAMU. 
- Do hodnocení výsledků v Modulu I za rok 2021 byly za HF nominovány monografie: 

o POKORNÁ, Elena. Písňová tvorba Fanny Mendelssohn Hensel. Brno: JAMU, 
2021. 

o VÍTKOVÁ, Lucie. Compositional Techniques of Christian Wolff and Social 
Aspects in Music. Brno: JAMU, 2021. 

- Vydáno nové číslo elektronického odborného periodika JAMUsica – viz: 
https://jamusica.jamu.cz/. 

 
4. Informace prof. MgA. Petráše: 

 
- Obeznámil kolegium s průběhem příprav na slavnostní koncert 16. 10. 
- Ocenil studenty (R. Novák, P. Čižinský, R. Hrdlička, J. Nakládal, B. Soukupová, 

V. Andrýsek) za hudební doprovod na promocích a imatrikulacích (4x promoce, 
1x imatrikulace) – budou vyplacena stipendia ve výši 500 Kč/os./akce ze stipendijního 
fondu a zdrojů U3V. 

https://www.jamu.cz/tvurci-cinnosti/podpora-tvurcich-cinnosti/frvc/
https://www.jamu.cz/tvurci-cinnosti/podpora-tvurcich-cinnosti/frvc/
https://jamusica.jamu.cz/


 

 

 

- Proběhla diskuse ohledně možnosti výstupu studentů na promocích a imatrikulacích 
v rámci předmětu Komorní hra.  

- Uskuteční se schůzka s AVS – upřesnění si plánů na zimní semestr a domluva 
komunikace. 

 
5. Informace doc. Goliášové: 

 
- Poděkovala J. Jarošové, MgA. Peclové, MgA. Poláškové, MgA. Koňárkové a ostatním 

kolegům za přípravu, organizaci a účast na imatrikulacích a vstupním kurzu pro 1. ročníky. 
- VK, jejichž studenti se bez omluvy nedostavili na imatrikulace a vstupní kurz (doc. 

Novozámský, doc. Dlouhý a MgA. Freml, Ph.D.), zajistí, aby se studenti omluvili osobně 
u paní děkanky. 

- Navrhla změnu při oceňování studentů, kteří hrají na promocích a imatrikulaci. Bude 
projednáno na nejbližší schůzi KDN. 
 

6. Informace doc. Likina: 
 
- Problematika studia ukrajinských studentů a uchazečů o studium z Ukrajiny. Feedback 

nových zahraničních studentů HF na imatrikulaci, zahájení akademického roku. 
- Nutnost hledání nových forem poradenství pro zahraniční studenty a zkvalitnění stávajícího. 

Integrace nových studentů do akademického prostředí, znalost a dodržení zákonů ČR 
(zákon o pobytu cizinců na území ČR). 

- Problematika zahraničních mobilit pedagogů HF: skutečný stav a výhled na rok 2023, 
vyhodnocení a návrhy řešení (PR pedagogů, PR MIKů, konzultací, finanční motivace 
pedagogů, podpora partnerství se zahraničními VUŠ). 

- Problematika uznání zahraničního vysokoškolského vzdělání a kvalifikace v ČR pro 
žadatele z Ukrajiny. Informace o závěrech pracovní schůzky Mgr. Prokeše, Ing. Oulehlové, 
doc. Likina dne 3. 10. 2022. Postup: Žádosti o nostrifikaci a podklady přijímá Ing. Oulehlová, 
následuje oficiální žádost o posouzení Hudební fakultou. Návrhem je stanovit proděkana 
Likina supervisorem procesu nostrifikace za HF, posuzovat žádosti s ohledem na celkový 
rozsah vysokoškolského studia žadatele, rektorát nevyžaduje úřední překlad do češtiny 
u diplomu v ukrajinštině a ruštině. Kolegium namítá v otázce nevyžádání úředních překladů 
dokladů do češtiny a trvá na vyžádání úředního překladu dokumentů, a to z důvodu kvality 
posouzení.  

 
7. Informace MgA. Peclové: 

 
- 7. 11. proběhne na KD představení prototypu a milníků webu s prorektorem MgA. Indrákem, 

Ph.D. 
- 24. 11. v 10.30 hod. proběhne v ČRo D-dur beseda s vybranými studenty a pedagogy 

JAMU – za HF budou hosty prof. Opršál, BcA. Závodský. Besedu povede Lukáš Hurník 
(ČRo) a Radoslav Pospíchal (nový PR pracovník rektorátu) – nutné zabezpečit prostory na 
HF. 

- 16. 10. kvůli slavnostnímu koncertu je nutné otevření budovy – od 9.00 do 21.00 hod. 
 

8. Informace Mgr. Přibila, doc. Fajnora: 
 
- Okomentovali současný stav a představili možnosti dalších aktivit v oblasti kvality. 
- Zdůraznili potřebu nové metodologie postupu pro hodnocení a obnovení pravidelných 

hodnocení kateder a pracovišť fakulty. 
- Proběhla diskuse k zapojení do projektu CRP – systém vzdělávání, hodnocení činností 

fakulty, původně zamýšlené hospitace zaváděny nebudou (bylo by to vnímáno jako 
kontrola).  

- HF JAMU byla vybrána agenturou MusiQuE jako modelová škola pro přípravu dalších 



 

 

 

hodnotitelů pro externí evaluace. Školení bude součástí programu konference AEC 
v Lyonu. Ve dnech 9.–12. 11. se Mgr. Přibil zúčastní školení hodnotitelů, doc. Fajnor se 
přidá jako pozorovatel. Po absolvování školení bude kolegium děkanky seznámeno s jeho 
průběhem a výsledky hodnocení naší univerzity. 

- Nastínili potřebu modernizace aplikace k vykazování pro RUV – není vyřešeno otevřené 
prostředí pro vkládání výsledků přímo jejich nositeli (ideálně průběžně během celého 
akademického roku). Je potřeba lépe nastavit na fakultě proces sběru dat a kontrolu nad 
úplností jejich přenosu do systému k jejich dalšímu zpracování a hodnocení pro další 
financování fakulty. 
 

 
 

 
Příští řádné KD proběhne v pondělí 24. 10. 2022 v 9.30 hod. 

 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 
 


